
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 74
Vil ministeren oplyse om stormflodsordningen i forhold til havne? Hvordan ser ministeren 
på ordningen i forhold til de økonomiske byrder, som en stormflod kan påføre havne til 
udbedring af skader m.m.? Der henvises til økonomien for de bornholmske granithavne, 
jf. oplæg til udvalget fra Bornholms Regionskommune til foretræde for udvalget 4/12-24: 
Bornholms kommunale granithavne, Et stykke kulturhistorie med et fremadskridende 
forfald – og et kæmpe udviklingspotentiale, november 2024 (KUU, alm. del – bilag 54).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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